February 15, 2019
Mr. Dubov,

Chief Executive,

JSC «Leader»,

20, Engels St.

Rostov-on-Don, Russia 344001

Dear Mr. Smirnov,

We thank you very much for your letter from 14.02.19 and we are glad to learn your interest in our presses. We take pleasure to send you the information about machines our company produces at present. 
 High-efficiency automatic press TPA 6 
 The design of this press is based on the principle of the automatic press TPA 5 and has been adapted to the latest design and technology in machinery engineering. The utmost economic operation combined with universal application, sturdy construction and simple handing have been the basis of the extraordinary success of this press during the past 20 years.

Like its forerunners, the TPA 6 works according to the withdraw method with mechanically controlled main motions. Like all our TPA 6 automatic presses this machine is of course also equipped with the so-called top pressing which ensures optimum density distribution throughout the compact.

Important innovations of TPA 6
 Performance and speed range have been increased significantly. Enlarged clearance between    the columns  permits  application of different adapters as well as application of the TPA 15/3 adapters. Press- and withdrawal travel have been enlarged and die-return force doubled.
The universal application of this machine can be increased by optional devices such as various take-off devices, electronic digital pressure read-out, pneumatic multiple top punch release, overpressure control and pressure equalizer.
    We inform you that our company also provides technical maintenance and installation of all our equipment. Usually we manage the installation schedule from start to finish ensuring a smooth progression from install through start-up, testing and commissioning. We ensure that all equipment warranty conditions are implemented. Besides, our company offers the whole set of devices necessary for the automation of our presses.
We enclose our catalogue with the latest price-list.
We hope that our information will be useful for you and we look forward to hearing from you.

Yours faithfully,

Mr. O. Dorst,

Chief  Executive,

Press Mash 

Questions to the text:
1. What is the design of this press based on?

2. What is this machine equipped with?

3. What else does the company Press Mash provide?
15. Februar 2019

Herr Dubow,

Generaldirektorder Firma,

AG "Leader"

Engels-Straße, 20.

Rostow-am -Don, Russland, 344401

Sehr geehrte Herren,

wir danken Ihnen für Ihr Schreiben vom 14.02 2019 und freuen uns, daβ Sie sich für unsere Preβautomateninteressieren. Wir senden Ihnen Prospektmaterial über die Geräte, die wir zur Zeit liefern.

Hochleistung-Preβautomat TPA-6

Die Konstruktion dieser Presse basiert auf dem Prinzip des Preβautomaten TPA-5 und wurde den zeitgemäβen Erkenntnissen in Design und Maschinenbau angepaβt. Die äuβerst wirtschaftliche Arbeitsweise, universelle Verwendbarkeit, robuste Bauweise und einfache Handhabung waren die Grundlage für den überdurchschnittlichen Erfolg dieser Pressenkonstruktion während der letzten 20 Jahre.

Wie die Vorgängertypen arbeitet auch die TPA-6 nach dem Matrizenabzugsverfahren mit rein mechanisch gesteuerten Hauptbewegungen. Selbstverständlich ist auch diese Maschine, mit der sogenannten Oberpressung ausgerüstet,, die eine optimale Dichteverteilung im Preβteil garantiert.

Wichtigste Neuerungen TPA-6

Leistung und Hubzahl des Preβautomaten wurden wesentlich erhöht. Der vergröβerte Einbauraum ermöglicht die Verwendung unterschiedlicher Adaptoren sowie den Einbau der Adaptoren des TPA-15/3 Preβautomaten. Preβ-und Abzugsweg wurde erhöht, die Rückholkraft der Matrize verdoppelt. 

Der universelle Einsatzbereich dieser Presse kann durch Sondereinrichtungen wie verschiedene Abnehmer, elektronisch-digitale Preβkraftanzeige,  Abdrückmechanismus, Űberdrucksicherung und Druckausgleichgerät erweitert werden.

Unsere Firma liefert die technische Zeichnungen und  die Dienstanweisung der Montage der Ausrüstung sowie Betriebs- und Wartungsanleitungen.

Wir sicherstellen die Kontrolle über die gesamte technische Dokumentation während der gesamten Laufzeit des Projekts und den Installationsplan von Anfang bis Ende. Wir werden die Einführung aller Bedingungen der Ausrüstungsgarantie sicherstellen.

Unseres Unternehmen bietet auβerdem die gesamte Ausrüstung für die Automatisierung von Pressen.

Die Preise sind in der beiliegenden Exportpreisliste enthalten.

Mit freundlichen Grüßen,

Herr O. Dorst,

Generaldirektor der Firma,

Press Masch AG

 Fragen zum Text:

1.Worauf basiert die Konstruktion dieser Presse?

2.Wie sind die Grundlage für den überdurchschnittlichen Erfolg dieser Pressenkonstruktion?

3.Was liefert die Firma Press Masch AG?

.

